
ACTA 1a ASSEMBLEA ORDINÀRIA CURS 22-23

Data:  27 d’octubre de 2022 | 17h a 20h

Tipus: Presencial

Assistents

37 participants presencials i 22 participants que deleguen el seu vot, tots i totes sòcies de l’AFA,
entre els quals hi ha:
- Membres de la Junta: Mari Carmen (presidenta), Paola (vicepresidenta), Estela (tresorera) i
Alba (vocal).
- Membres de les comissions que exposen: Maga (Comissió espai migdia), Estela (Comissió
d’extraescolars), Àlex (Revolta escolar), Laia (Comissió de Festes), Paola M (Comissió
Gegantons), Mar (Comissió de Secundària), Sílvia (Comissió de Famílies).

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta de l’assemblea ordinària de 16 de juny de 2022
2. Cooperativa l’Esguard i LA Xup-Xup: gestió de l’espai de migdia i extraescolars.
3. Tancament de l’exercici econòmic del curs 2021/22
4. Presentació dels pressupostos pel curs 2022/23 i explicació de les activitats i accions
de cada comissió pel nou curs.  votació dels pressupostos.
5. Comissió espai - migdia: valoració general del servei.
6. Associació Batukasola: Conveni de col·laboració i cessió de material de l’AFA i acords
del conveni.
7. Torn de precs i preguntes dels socis i sòcies.

1.  Aprovació acta anterior Assemblea de 16 de juny de 2022

Votació: Queda aprovada per unanimitat. 34 vots presencials i 22 delegats.

2. Cooperativa l’Esguard i La Xup-Xup: gestió de l’espai de migdia i extraescolars.

L’Esguard informa que ha finalitzat la seva relació laboral amb la Yolanda Carbó, coordinadora

fins ahir de la gestió de l’espai de migdia i extraescolars. A partir d’avui les funcions de gestió

les assumirà de manera provisional la Jennifer Garcia i l’Anna Pietx s’encarregarà de les tasques

de coordinació de l’equip de monitors i implementació del projectes pedagògic i vincle amb

l’escola. Tenen previsió d’un termini d’entre 3 a 6 setmanes poder incorporar una persona per a

cobrir aquest lloc de coordinació pedagògica i tasques de gestió.

Expliquen també els motius i errors que s’han produït aquests primers mesos amb la gestió

del gir dels rebuts de migdia, acollides i extraescolars. El motiu ha estat un problema amb els

canvis del programa de gestió de L’Esguard i desajustos en el traspàs d’incidències, extres i

altres canvis. Per aquest motiu, tal com ja es va fer a l’octubre, dimecres 3 de novembre



s’enviaran les factures i hi haurà una cadència de 3 dies fins a girar els rebuts, per si alguna

familia detecta algún error, poder-lo resoldre.

La Laura de l’empresa de cuina La Xup-Xup exposa els motius del cobrament dels 3 primers dies

d’absències al menjador i comenta que a partir del 4r dia es retorna 1,54€ de la partida

alimentària del cost diari de l’espai de migdia, com ja van presentar en la seva proposta inicial.

En cas que les famílies puguin anticipar amb 10 dies la comunicació d’absència al menjador, sí

que es podrà fer el retorn de la partida alimentària (1,54€) des del primer dia. Es posa com a

exemple el cas que una família ja sàpiga que la setmana del 5 al 9 de desembre no assistiran a

l’escola els dies 5 i 7, si ho comuniquen amb prou antelació (mínim 10 dies abans) se’ls

retornaria el 1,54€ per dia. Es recorda que totes les famílies tenen l’opció de venir a recollir el

dinar del dia en que l’infant no assisteix a l’escola.

Sobre un torn de preguntes:

- P: Hi ha alguna opció per a poder detallar millor els diferents conceptes en les factures?

- R: L’Esguard explica que no es pot modificar la plantilla de les factures, però procuraran en les

anotacions inferiors afegir la informació més detallada dels costos de cada servei.

- P: Sobre la proposta que l’Esguard va presentar com a millora per aquest curs de coordinació i

traspàs d’informació entre el professorat i els monitors de l’espai de migdia.

-R: L’Esguard comunica que d’aquestes millores proposades, per l’ajustament econòmic de

l’espai migdia només s’ha implementat aquest curs una coordinació mensual de mínim 30

minuts i màxim 1h entre la tutora i el monitor/a de cada grup. No s’ha pogut establir dins del

contracte una ampliació de 10-15 minuts diaris per a tenir aquests 5-10 minuts abans i després

de coordinació diària entre professorat i monitoratge.

-P: Es comenten petites incidències amb el funcionament de les carmanyoles pels dies de

sortida.

-R: Es recullen aquestes incidències i es tindrà en compte per anar ajustat el funcionament i

coordinació d’aquest servei. Son conscients que tothom, famílies, centre i cuina necessitem

adaptar-nos i acostumar-nos a aquest servei. Es recorda que aquest servei de

carmanyoles/picnic és nou d’aquest curs i és opcional per les famílies que utilitzen de manera

habitual el servei de menjador. La Xup-Xup va donar per fet que totes les famílies farien ús del

servei de picnic els dies de sortida. Per això es recull la incidència i es farà un comunicat per a

què aquelles famílies que no vulguin fer ús d’aquest servei de picnic, se’ls pugui fer el retorn

dels 1,54€ d’aquells dies, tal com ja està previst pels dies que els infants marxen de colònies.



3. Tancament de l’exercici econòmic del curs 2021/22

L’Estela, tresorera de l’AFA, exposa el tancament de l’exercici econòmic dels curs 2021/22.

Ingressos 7.576,35€

Quotes famílies sòcies 4.550,00€

Subvenció 2.100,00€

Benefici Comissió de Festes 926,35€

Despeses 4.493,39€

C. de Festes 2.686,22€

C. d’Escola de Famílies 621,50€

C. d’Extraescolars 328,25€

C. Comunicació 45,60€

Comissions bancàries 116,00€

Acollides L’Esguard 298,49€

Quota sòcies aFFaC 278,21€

Diversos AFA (tràmits, impremta,
etc)

119,12€

Romanent Total 9.336,85€

Cursos anteriors 6.253,89€

Curs 2021-22 3.082,96€

Votació: s’aprova per unanimitat.



4. Presentació dels pressupostos pel curs 2022/23 i explicació de les activitats i accions de
cada comissió pel nou curs.

Adjuntem Annex 1 - presentació Objectius i pressupostos de cada comissió.

Consideracions a destacar:
- Comissió Revolta Escolar - finalment aquest és el primer curs que funcionen com a

comissió, fins ara eren un grup de treball.
- Comissió Extraescolars - fan una crida a ampliar nombre de famílies implicades a

aquesta comissió per a poder abordar totes les tasques i seguiments assignats.
- Comissió Secundària - només hi ha 2 famílies inscrites. S’acorda en Assemblea

extinguir aquesta comissió per manca de famílies interessades.
- Comissió de Reglament - no hi ha cap família inscrita, per tant aquesta comissió també

s’extingeix. En cas que calgui modificar el reglament de Règim Intern, aquestes tasques
les assumeix la Junta Directiva.

4.2 - Pressupostos curs 2022-23

Número de famílies associades: 148 (data actualització: 25 octubre 2022)

Ingressos 7.280,00€

Quotes famílies sòcies 5.180,00€

Subvenció 2.100,00€

Despeses 6.775,00€

C. de Festes 2.700,00€

C. de Famílies 1.200,00€

C. d’Extraescolars 500,00€

C. d’Espai - migdia 500,00€

C. de Gegantons 275,00€

C. de Comunicació 50,00€

C. de Revolta escolar 200,00€

C. de Secundària 0,00€

C. de Reglament 0,00€

Comissions bancàries 115,00€

Acollides L’Esguard 250,00€

Quota sòcies aFFaC 320,00€

Diversos AFA (tràmits,
impremta, etc)

665,00€

Romanent Total 9.841,85€

Cursos anteriors 9.336,85€

Curs 2022-23 505,00€

VOTACIÓ: S’aproven per unanimitat.



5. Comissió espai - migdia: valoració general del servei

- Comissió explica i mostra imatges del tastet que van fer fa unes setmanes. Es valora

molt positivament el canvi amb la nova empresa, es nota la qualitat dels productes i

matèries primeres i s’han reduït molt els aliments processats. (veure annex 1, apartat

comissió Espai Migdia)

- Es comenta el problema inicial que es va tenir amb tots els estris de cuina i menjador,

ja que Cuina Justa es va endur tot el material. Finalment s’ha resolt la situació ja que

l’empresa La Xup-Xup ha comprat tot el material necessari i s’ha previst amortitzar-lo

en els propers 5 anys.

- Hi ha un problema de manca de gots, ja que des d’inici de curs se n’han trencat

aproximadament 100. S’està estudiant la compra de gots de material alternatiu al

vidre, especialment per a la comunitat de petites.

Sobre un torn de preguntes:

- P: Es planteja possibilitat d’introduir la higiene vocal després de dinar?

- R: La comissió exposa que fa temps es va plantejar aquesta opció a Direcció i sembla

que mostren reticències pel tema de com assegurar un bon estat dels raspalls i pasta

de dents. Es treballaran conjuntament amb L’Esguard opcions per a poder incorporar

aquesta rutina d’higiene al finalitzar el dinar i es tornarà a plantejar aquest tema a la

Direcció del centre.

- P: Famílies d’EI3 mostren preocupació per què els infants llencen el menjar que no els hi

agrada o que deixen. Es qüestiona si hi ha possibilitat de reaprofitament del sobrant o

restes menjar.

- R: Cal diferenciar entre el sobrant que la cuina pot tenir de cada dia, amb el qual és

complicat donar sortida per un problema de normatives alimentàries, i el menjar que

els infants tasten o deixen als plats. El projecte educatiu en EI és que els infants

aprenguin a regular les quantitats de menjar que es serveixen, això requereix una mica

de temps i per tant és normal que a l’inici costi i que és llenci més menjar, però al llarg

del curs es va regulant. Tot i així és parlarà amb l’Esguard per a veure si és poden fer

racions més petites o partir-les per a què els infants les tastin.

- P: Què passarà amb el preu establert pel Departament pels menjadors escolars?

- R: Aquest any s’ha pogut salvar perquè el contracte es va firmar amb anterioritat al

Decret que marcava un topall de 6,18€/dia. Però el conveni és d’un any i per tant, el

curs vinent ens haurem d’adaptar al marc que marqui el Departament, que no se sap

quin serà o si degut a la situació actual amb la inflació, el Departament haurà d’ajustar i

ampliar.

6. Associació Batukasola: Conveni de col·laboració i cessió de material de l’AFA i acords del
conveni

L’Ana, en representació de l’Associació Batukasola, exposa que unes 14 famílies de l’escola (12

d’elles membres de l’AFA) han creat una associació per a poder desenvolupar l’activitat familiar

de percusió. El motiu pel qual han creat l’associació és perquè tot i compartir molts dels

objectius i fins de l’AFA, aquest projecte també volia incloure en el futur a les famílies un cop



surtin de l’escola i també obrir-se a la comunitat en general i no només a les famílies

d’Anglesola, per aquest motiu han creat l’entitat Batukasola i no podien ser una comissió més

de l’AFA, ja que tal com marquen els nostres estatuts només permet formar part de les famílies

de l’Escola Anglesola, però no als seus ex-membres o externs a la comunitat educativa.

Exposen també el seu malestar per les dificultats que han tingut per a poder presentar

aquesta entitat a l’Assemblea, ja que en una primera instància la Junta les havia proposta fer-ho

en el torn de precs i preguntes. Finalment van recollir més del 10% de firmes que marquen els

Estatuts per a incloure aquest tema un punt propi de l’ordre del dia i així ho va fer la Junta.

Exposen també que han firmat un conveni amb l’escola, sense cap tipus de contraprestació

per a disposar d’espai al centre per a realitzar el taller de percussió i que al ser una entitat

nova, que s’ha de consolidar i que majoritàriament està formada per famílies de l’escola, la

Direcció no els ha demanat cap contraprestació o intercanvi. També concreten que disposen de

material propi per a realitzar l’activitat, ja que l’empresa de monitoratge que els fa la formació

també els cedeix el material dels tabals i que les famílies participants aporten les baquetes i

algunes es porten el material propi (tabals). I que el seu principal interès és poder col·laborar

amb l’AFA i les seves activitats com, per exemple, poder participar a la Rua de Carnestoltes amb

la comparsa d’Anglesola, a les festes i altres activitats d’Anglesola.

La Junta exposa que la demanda i comunicacions s’han fet majoritàriament per correu

electrònic i que a finals de setembre l’entitat va sol·licitar fer ús del material de l’AFA (els tabals

que l’AFA d'Ausiàs March va cedir en donatiu en el moment de la seva extinció i que s’utilitzen

per l’extraescolar de tabalada i de manera puntual per l’escola en algunes activitats de música)

per aquests motius i al considerar-se una entitat externa a l’AFA, es va plantejar igual que ha fet

l’escola, signar un conveni de cessió del material i col·laboració.

S’obre un espai de diàleg a l’assemblea per reconduir el tema i fer els aclariments i dubtes

sobre el motiu o correspondència a votar un o altre conveni presentats.

Finalment, i després de diferents aportacions i consideracions dels assistents l’Assemblea vota

la següent proposta:

Emplaçar a la Junta de l’AFA que és reuneixi amb la Junta de l’Associació Batukasola per a

establir un conveni de col·laboració entre ambdues entitats i que es pugui presentar a la

següent assemblea per a ser aprovat per l’AFA.

Votació: S’aprova la proposta amb 34 vots presencial + 22 vots delegats a favor i 1 en desacord.

7. Torn de precs i preguntes dels socis i sòcies

No hi ha cap.

Finalitza la reunió a les 20,30h


